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Abstract (en)
Shuttering for an upright section at a joint, in particular watertight, between a base and a wall is described, which is especially simple to fabricate
and manipulate. For this purpose, the shuttering is configured as a permanent formwork element (1) with an essentially trapezoidal cross-section, in
which arrangement the longer of the two sides of different length of the trapezoidal cross-section is to be set up on the base plate (13) and is open,
the opposite, shorter side forms a concrete-pouring opening (11), and the inclined sides are formed by wall parts (2a, 2b) of a perforated material
(6) which are connected to one another by spacers (3a, 3b) bridging the concrete-pouring opening (11). A flat seal (5) is to be connected to the wall
parts (2a, 2b). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Schalung für eine Aufkantung an einer insbesondere wasserundurchlässigen Verbindung zwischen einer Unterlage und einer Wand
beschrieben, die besonders einfach herstellbar und zu handhaben ist. Zu diesem Zweck wird die Schalung als verlorenes Abschalelement (1)
mit einem im wesentlichen trapezförmigen Querschnitt ausgestaltet, wobei die längere der beiden verschieden langen Seiten des trapezförmigen
Querschnitts auf die Bodenplatte (13) aufzustellen und offen ist, die gegenüberliegende, kürzere Seite eine Betoneinfüllöffnung (11) bildet und
die geneigten Seiten durch Wandungsteile (2a,2b) aus einem durchbrochenen Material (6) gebildet sind, die durch die Betoneinfüllöffnung (11)
überbrückende Abstandshalter (3a,3b) miteinander verbunden sind. Mit den Wandungsteilen (2a,2b) ist eine flächige Dichtung (5) zu verbinden.
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